



**សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីលទ្ធផលនៃការធ្វើបរិច្ចាគ**  
**"សញ្ញាបណ្ណសាជីវកម្មដំបូងបំផុតនៅកម្ពុជា លេខ១"**  
**របស់គ្រឹះស្ថានមីក្រូហិរញ្ញវត្ថុ ហត្ថាកសិករ លីមីតធីត (ហត្ថាកសិករ)**



គ្រឹះស្ថានមីក្រូហិរញ្ញវត្ថុ ហត្ថាកសិករ លីមីតធីត (ហត្ថាកសិករ) និងក្រុមហ៊ុន អេសប៊ីអាយ រ៉ូយ៉ាល់ស៊ីយូរីធី (អេសប៊ីអាយ) មានកិត្តិយសជម្រាបជូនដំណឹងដល់វិនិយោគិនដែលបានដាក់ពាក្យធ្វើបរិច្ចាគសម្រាប់ការបោះផ្សាយលក់សញ្ញាបណ្ណសាជីវកម្មជាសាធារណៈ របស់ហត្ថាកសិករ ចាប់ពី ថ្ងៃទី ០៨ ដល់ ថ្ងៃទី ១៣ ខែ វិច្ឆិកា ឆ្នាំ ២០១៨ មេត្តាជ្រាបថា ការធ្វើបរិច្ចាគ បានប្រព្រឹត្តទៅប្រកបដោយជោគជ័យ។ ចំនួនសញ្ញាបណ្ណសាជីវកម្មសរុបចំនួន ១.២០០.០០០ សញ្ញាបណ្ណ ត្រូវបានបញ្ជាទិញ និងបែកចែកជូនវិនិយោគិនទាំងអស់។ លទ្ធផលនៃការធ្វើបរិច្ចាគ បានទទួលការអនុញ្ញាតពីគណៈកម្មការមូលបត្រកម្ពុជា (គ.ម.ក) រួចហើយ។

ក្នុងនាមជាគណៈគ្រប់គ្រងរបស់ ហត្ថាកសិករ និងក្រុមហ៊ុន អេសប៊ីអាយ យើងខ្ញុំសូមថ្លែងអំណរគុណយ៉ាងជ្រាលជ្រៅ ដល់ការគាំទ្រនៅគ្រប់ដំណាក់កាលពី ក្រសួងសេដ្ឋកិច្ច និងហិរញ្ញវត្ថុ ធនាគារជាតិនៃកម្ពុជា គណៈកម្មការមូលបត្រកម្ពុជា ក្រុមហ៊ុនផ្សារមូលបត្រកម្ពុជា International Finance Corporation (IFC) និងទីប្រឹក្សាសញ្ញាបណ្ណ សាជីវកម្មទាំងអស់ដើម្បីសម្រេចបានលទ្ធផលជោគជ័យដូច្នេះ ហើយសង្ឃឹមយ៉ាងមុតមាំនូវការគាំទ្របន្ថែមទៀតនៅពេលអនាគត។ ថ្ងៃចុះបញ្ជីផ្លូវការរបស់សញ្ញាបណ្ណសាជីវកម្មនេះត្រូវបានរំពឹងទុកនៅថ្ងៃទី ០៥ ខែ ធ្នូ ឆ្នាំ២០១៨ ខាងមុខនេះ។ សញ្ញាបណ្ណសាជីវកម្មរបស់ហត្ថាកសិករ នឹងក្លាយជាសញ្ញាបណ្ណសាជីវកម្មដំបូងបំផុត ដែលបានបោះផ្សាយលក់នៅទីផ្សារមូលបត្រក្នុងព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា។

ហត្ថាកសិករ គឺជាគ្រឹះស្ថានមីក្រូហិរញ្ញវត្ថុ ទទួលប្រាក់បញ្ញើសន្សំធំជាងគេលំដាប់ទី ៣ នៅក្នុងប្រទេសកម្ពុជាដែលទទួលបាន អាជ្ញាប័ណ្ណពីធនាគារជាតិនៃកម្ពុជា។ ដោយបានធ្វើប្រតិបត្តិការអស់រយៈពេលជាង២០ឆ្នាំមកហើយនៅលើទីផ្សារហិរញ្ញវត្ថុ ហត្ថាកសិករ គឺជាគ្រឹះស្ថានមីក្រូហិរញ្ញវត្ថុឈានមុខគេមួយ ដែលផ្តល់សេវាកម្មហិរញ្ញវត្ថុចម្រុះដល់អាជីវកម្មខ្នាតតូចបំផុត និងតូច ដល់អតិថិជនដូចជា៖ ឥណទានខ្នាតតូចបំផុត ឥណទានខ្នាតតូច និង មធ្យម ឥណទានគេហដ្ឋាន ឥណទានកែលម្អគេហដ្ឋាន សេវាប្រាក់បញ្ញើសន្សំ និងសេវាផ្ទេរប្រាក់ក្នុងស្រុក រួមទាំងសេវាកម្ម ហិរញ្ញវត្ថុផ្សេងៗជាច្រើនទៀត តាមរយៈសាខាចំនួន១៧៨ និងម៉ាស៊ីនអេធីអិមចំនួន ១២៩ គ្រឿងនៅទូទាំងប្រទេស។ ហត្ថាក

កសិករ មានសេវាធនាគារចល័ត ដែលជាសេវាកម្មងាយស្រួលនិងឆ្លាតវៃសម្រាប់បម្រើ និងបំពេញតម្រូវការអតិថិជន គ្រប់ពេលវេលា និងគ្រប់ទីកន្លែង។ គិតត្រឹមខែសីហា ២០១៨ សមតុល្យប្រាក់បញ្ញើសន្សំរបស់ហត្ថាកសិករ មានចំនួនជាង ៤២០ លានដុល្លារអាមេរិក ជាមួយនឹងចំនួនអតិថិជន ប្រាក់បញ្ញើសន្សំជាង ២៣០,០០០ នាក់ ផលបំត្រ ឥណទានសរុបមាន ចំនួនប្រមាណ ៦៨៣ លានដុល្លារអាមេរិក ដោយមានអតិថិជនចំនួន ជាង១៣០,០០០ នាក់។ ទ្រព្យសកម្មសរុប របស់ហត្ថាកសិករមានចំនួន៨៤៣លាន ដុល្លារអាមេរិក។ នៅក្នុងឆ្នាំ២០១៦ ហត្ថាកសិករ លីមីតធីត បានក្លាយជាបុត្រសម្ព័ន្ធរបស់ធនាគារក្រុងស្រី ដែលជា ធនាគារពាណិជ្ជធំលំដាប់ទី៥ នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា ឡង់ន៍ ហើយក៏ជាសមាជិកនៃធនាគារ MUFG ដែលជាសម្ព័ន្ធធនាគារ ធំជាងគេបំផុតនៅប្រទេសជប៉ុន និងជាសម្ព័ន្ធសេវាហិរញ្ញវត្ថុធំមួយក្នុងចំណោមសម្ព័ន្ធហិរញ្ញវត្ថុធំ ជាងគេលើសកលលោក។

ក្រុមហ៊ុន អេសប៊ីអាយ គឺជាក្រុមហ៊ុនមូលបត្រឈានមុខគេនៅប្រទេសកម្ពុជា ដោយមានបុគ្គលិកជំនាញផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុច្បាស់លាស់ និងបណ្តាញលក់ភាគហ៊ុនធំទូលាយនៅ តំបន់អាស៊ី។ ការបោះផ្សាយសញ្ញាបណ្ណសាធារណៈនេះ គឺជាជោគជ័យម្តងទៀតរបស់ ក្រុមហ៊ុន អេសប៊ីអាយ បន្ទាប់ពី IPO របស់ កំពង់ផែស្វ័យ័តក្រុងព្រះសីហនុ (ក.ស.ស) និង តំបន់សេដ្ឋកិច្ចពិសេសភ្នំពេញ (ភីភីអេសភី)។ យើងខ្ញុំផ្តល់សេវាកម្ម លើគ្រប់ទម្រង់ និងទំហំ នៃការបោះផ្សាយលក់មូលបត្រ ដោយរាប់បញ្ចូលទាំងការបោះផ្សាយលក់ មូលប ត្ររបស់សហគ្រាសធុនតូច និងមធ្យម ការរំលាយក្រុមហ៊ុនបញ្ចូលគ្នា និងការទិញយក (M&A) សេវាល្អឃើញដើម្បីសម្រេចបាននូវគោលដៅ និងការប្រឹក្សាហិរញ្ញវត្ថុសាធារណៈផ្សេងៗទៀត។ សូមពិភាក្សាជាមួយក្រុមការងារយើងខ្ញុំ នូវរាល់តម្រូវការសេវាកម្មហិរញ្ញវត្ថុរបស់អ្នក។

សូមមេត្តានិពន្យមើលបញ្ជីវិនិយោគិនទទួលបានជោគជ័យនៅក្នុងការធ្វើបរិវិសកម្មដូចមាននៅខាងក្រោម។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមសូមទំនាក់ទំនងមកកាន់ លោក ហ៊ុម វិបុល តាមរយៈទូរស័ព្ទលេខ ០២៣ ៩៩៩ ២៦៦ និង ០៩៣ ៧៧៧ ០៤៥ ឬក៏ លោកស្រី ឆាយ លីហួរ តាមរយៈទូរស័ព្ទលេខ ០២៣ ៩៩៩ ៥៩៥ និង០៧៧ ៣៣៣ ៦៣១។ វិនិយោគិនក៏អាចពិនិត្យមើលលទ្ធផលបរិវិសកម្មលើគេហទំព័រគ្រឹះស្ថានមីក្រូហិរញ្ញវត្ថុ ហត្ថាកសិករ លីមីតធីត ([www.hkl.com.kh](http://www.hkl.com.kh)) និងក្រុមហ៊ុនអេសប៊ីអាយ រ៉ូយ៉ាល់ ស៊ីយូ យូរីធី ([www.sbiroyal.com](http://www.sbiroyal.com)) ។



**បញ្ជីវិនិយោគនៃទទួលបានដោយសេរីក្នុងការធ្វើបរិច្ចាគ**  
**“សញ្ញាបណ្ណសាច់កម្មដំបូងបំផុតនៅកម្ពុជា លេខ១”**  
**របស់គ្រឹះស្ថានមីក្រូហិរញ្ញវត្ថុ ហត្ថាកសិករ លីមីតធីត (ហត្ថាកសិករ)**



លេខបរិសកម្ម Subscription No.	ចំនួនសញ្ញាបណ្ណ ទទួលបាន Allotted Bonds	លេខបរិសកម្ម Subscription No.	ចំនួនសញ្ញាបណ្ណ ទទួលបាន Allotted Bonds	លេខបរិសកម្ម Subscription No.	ចំនួនសញ្ញាបណ្ណ ទទួលបាន Allotted Bonds	លេខបរិសកម្ម Subscription No.	ចំនួនសញ្ញាបណ្ណ ទទួលបាន Allotted Bonds	លេខបរិសកម្ម Subscription No.	ចំនួនសញ្ញាបណ្ណ ទទួលបាន Allotted Bonds
SS-SBI-01	28,000	SS-SBI-02	132,000	SS-SBI-03	40,000	SS-SBI-04	200,000	SS-SBI-05	800,000